
 
 
 

 

Ο Υπουργός Ανάπτυξης απηύθυνε χαιρετισµό στο 11ο ∆ιεθνές Forum Ενέργειας, όπου 

ανέφερε, µεταξύ άλλων: 

 

•       Η ενέργεια, αν και είναι βασική συνιστώσα της βιώσιµης ανάπτυξης, της 

οικονοµικής προόδου και της κοινωνική συνοχής, συνέτεινε, σε συνδυασµό µε 

τις µεγάλες κλιµατικές αλλαγές των τελευταίων δεκαετιών, στη σηµαντική 

επιβάρυνση του περιβάλλοντος. 

•       Είναι επιτακτική ανάγκη να προωθήσουµε καινοτόµες λύσεις στον τοµέα της 

ενέργειας.  

•       Το Υπουργείο Ανάπτυξης επιχειρεί τα τελευταία χρόνια να αλλάξει το ενεργειακό 

ισοζύγιο της χώρας αντικαθιστώντας το πετρέλαιο µε φυσικό αέριο, προωθώντας 

τις ΑΠΕ και ενθαρρύνοντας πολιτικές εξοικονόµησης ενέργειας. 

•       Στην Ελλάδα, οι Ανανεώσιµες Πηγές Ενέργειας (ΑΠΕ) βρίσκονται στην κορυφή 

των προτεραιοτήτων µας.  

•       Μέσα από κοινοτικά προγράµµατα, έγιναν σηµαντικές επενδύσεις στον τοµέα 

των ΑΠΕ, της εξοικονόµησης ενέργειας, της συµπαραγωγής και αντικατάστασης 

υδρογονανθράκων. Μια σηµαντικότατη συνέπεια, αυτής της πολιτικής ήταν η 

δηµιουργία νέων θέσεων απασχόλησης. 

•       Στόχος της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, των κρατών-µελών της ΕΕ και της Ελλάδας 

είναι η διεύρυνση της χρήσης των ΑΠΕ. 

•       Χρέος των πολιτικών ηγεσιών είναι να προστατεύσουν το περιβάλλον, που 

δανειστήκαµε από τις επόµενες γενιές και να εξασφαλίσουν ένα καλύτερο 

µέλλον για τους λαούς τους.  
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